
    

 

Motie meer bomen 

 

De gemeenteraad van Delft, in digitale vergadering bijeen op donderdag 9 juli 2020, 

Constaterende dat: 

- Delft grote uitdagingen kent op het gebied van woningen en banen; in een economisch 

lastige tijd; 

- In Delft veel bomen staan, die aan het eind van hun levensduur raken; 

- Het kappen van deze bomen tot verlies van schaduw en koelte zal leiden; 

- Ondanks de herplantplicht, herplant niet altijd ter plaatse mogelijk is; 

- De Delftse nota Groen 2012 – 2020 aan herziening toe is. 

Overwegende dat: 

- Bomen in de stad belangrijk zijn in het kader van leefbaarheid, gezondheid, CO2 reductie en 

het voorkomen van hittestress; 

- Ondanks het beleid de aanplant van bomen niet altijd wordt meegenomen in ruimtelijke 

ingrepen (Hof van Delft  - riolering vervanging); 

- De aanplant van bomen niet altijd geld hoeft te kosten; zie www.meerbomen.nu  

- Er ook veel kansen liggen voor nieuwe bomen of andere vergroening op particulier terrein. 

Draagt het college op: 

- Bij het opstellen van de Programmabegroting 2021-2024, waarin wordt nagedacht over 
bezuinigingsopties, en over noodzakelijke investeringen (bijv. t.b.v. banen en wonen) het 
belang van de toevoeging van bomen en groen zwaar mee te laten wegen; 

- Te komen tot een actualisatie van de nota Groen die bewoners, ondernemers en de 
gemeentelijke organisatie inspireert om gezamenlijk aan de slag te gaan met het vergroenen 
van de openbare ruimte, eigen tuinen en bedrijfsterreinen; 

- In de nog op te stellen ‘nota kapitaalgoederen’ specifiek aandacht te hebben voor de lange 

termijn opgave voor het areaal bomen en groen, waarbij specifiek aandacht is voor de 

verjonging van het bomenbestand. 

 

en gaat over tot de orde van de dag. 
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http://www.meerbomen.nu/

